
        

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΚΑΙ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ  

AYTOTEΛΕΣ ΤΜΗΜΑ 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

Ταχ. ∆/νση:   Mεσογείων 119 

Ταχ. Κώδικας: 11526 Αθήνα 

Πληροφορίες: Κ. Σκυλίδου 

Tηλέφωνα:    213-15 13 510   

FAX:             213-15 13 512 

E-mail: p.skilidou@prv.ypeka.gr 

  

 

         Αθήνα, 6/4/2020 

         Αρ. Πρωτ. 27531/824 

          

                    

ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων   

          

ΚΟΙΝ.:  

1. Βουλευτή κ. Καµίνη Γιώργο  

2. Βουλευτή κ. Αρβανιτίδη Γιώργο 

 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση»  

 

ΣΧΕΤ: α) Η µε αριθµό πρωτ. 4843/11-3-2020 Ερώτηση  

 

 Σε απάντηση της (α) σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους Βουλευτές 

κ.κ. Καµίνη Γιώργο και Αρβανιτίδη Γιώργο, κοινοποιούµε: 

1. το υπ΄ αρ. πρωτ. 2900/23-3-2020 έγγραφο της εταιρίας «∆ιαχειριστής Ελληνικού ∆ικτύου ∆ιανοµής 

Ηλεκτρικής Ενέργειας Α.Ε.».  

2. το υπ’ αρ. πρωτ. Ο-81582/26-3-2020 έγγραφο της Ρυθµιστικής Αρχής Ενέργειας, η οποία είναι αρµόδιος 

φορέας για την παρακολούθηση και την εποπτεία της αγοράς ενέργειας. 

 Όπως αναφέρεται, µεταξύ άλλων, στα ανωτέρω έγγραφα οι διακοπές ενδεχοµένως να οφείλονται σε 

σφάλµατα ή βλάβες στοιχείων του ∆ικτύου αλλά και λόγω φυσικών καταστροφών. Σε κάθε περίπτωση τα συνεργεία 

του ∆Ε∆∆ΗΕ προσπαθούν να αποκαταστήσουν τις ζηµιές οι οποίες προκλήθηκαν στο ∆ίκτυο, παρότι πολλές φορές 

αυτό δεν είναι εφικτό εξαιτίας της αδυναµίας πρόσβασης στα σηµεία των βλαβών. 

  Όσον αφορά στο πρόγραµµα καταµέτρησης, ο ∆ιαχειριστής έχει ήδη αναπτύξει δικτυακή εφαρµογή, στην 

οποία κάθε καταναλωτής έχει τη δυνατότητα να εισάγει τις ενδείξεις του µετρητή του προκειµένου να αποφεύγει την 

εν γένει έκδοση «Έναντι» λογαριασµών και όχι µόνο για τις περιπτώσεις κατά τις οποίες για διάφορους λόγους δεν 

έχει πραγµατοποιηθεί λήψη ενδείξεων. 

 Πρέπει να σηµειωθεί ότι στο πλαίσιο της εθνικής ενεργειακής µας στρατηγικής όπως αυτή αποτυπώνεται στο 

ΕΣΕΚ, η ενεργειακή ασφάλεια της χώρας αποτελεί σαφή προτεραιότητα. Προς αυτήν την κατεύθυνση, η Κυβέρνηση 

λαµβάνει όλα τα απαραίτητα µέτρα και υιοθετεί τις κατάλληλες πολιτικές προκειµένου να ενισχύσει την ενεργειακή 

ασφάλεια της Ελλάδας, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα τη χώρα µας σε περιφερειακό ενεργειακό κόµβο. 

 Με αφορµή την παρούσα Ερώτηση, επισηµαίνουµε ότι το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας ως 

εποπτεύον Υπουργείο, αναγνωρίζει την προσπάθεια την οποία καταβάλλει η ∆ιοίκηση και το προσωπικό του ∆Ε∆∆ΗΕ 

ώστε να αποκαθίστανται οι βλάβες το συντοµότερο δυνατό ακόµα και σε δυσπρόσιτες περιοχές υπό ακραίες καιρικές 

συνθήκες, ωστόσο αντιλαµβάνεται πλήρως την αναγκαιότητα εκσυγχρονισµού του ∆ικτύου. Προκειµένου να 

υλοποιηθούν επενδύσεις στο ∆ίκτυο και να περιοριστούν φαινόµενα όπως αυτά που περιγράφονται στην Ερώτηση, 

απαιτείται η προσέλκυση κεφαλαίων. Για το λόγο αυτό η κυβέρνηση έχει λάβει την απόφαση για τη µερική 

ιδιωτικοποίηση της εταιρίας σε ποσοστό 49% µε ενισχυµένα δικαιώµατα µειοψηφίας.      

 

                                        Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ 

  

                                                                                                             ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΘΩΜΑΣ 

  

Επισυνάπτονται: Τα αναφερόµενα έγγραφα 

Σελίδες απάντησης: 1 

Σελίδες συνηµµένων: 6 

Σ ύ ν ο λ ο Σελίδων: 7 
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